
Generalforsamling i Ans IF

13. marts 2024 kl. 19:00 i AIKC.

Dagsorden.

1. Valg af dirigent.

2. Formandens beretning.

3. Formanden for forretningsudvalget fremlægger visioner og

handlingsplan for den samlede forening. Formændene for udvalgene for

de enkelte udvalg.

4. Orientering om kontingenter og budgetter.

5. Behandling af indkomne forslag.

6. Valg til forretningsudvalget. På valg er: Mette Bomholdt, Brian Ølgård

Thomsen og Morten Overgaard (alle modtager genvalg).

7. Valg af 2 revisorer samt revisorsuppleant.

8. Eventuelt.

9. Udnævnelse af:

a) Årets Udvalg.

b) Årets Ans IF’er.

c) Evt. Uddeling fra Ans IF’s Venner.

Valg af dirigent
Rasmus Lindhard blev valgt. Han kunne fortælle, at mødet var rettidigt indkaldt jf.

vedtægterne.



Formandens beretning og visioner/handleplan for fremtiden samt
udvalgspersoner for de enkelte udvalg.

Beretning:
1378 medlemmer i 2023 en stigning ift 2022 hvor vi var 1310 medlemmer.

For lige at blive ved Dagidræt så fik vi jo af vide i da vi fik lavet en foreningsanalyse

af DGI at vi måske skulle forsøge at tiltrække flere ældre i foreningen. Så vi tog imod

DGIs tilbud om nogen besøg fra dem og nogen forslag til hvordan man også kunne

lave idræt for seniorer om dagen. Vi fik startet godt ud og så kom der jo en ordentlig

mavepuster med johannes’ bortgang i sommers. Gode folk har nu taget over, og

derfor vil vi i aften også byde velkommen til Hanne Jonna, der lystrer navnet, Jonna.

Der er nedsat et slagkraftigt udvalg, både med nye og gamle medlemmer, så hermed

en stor velkomst til dig Jonna, og stærkt du har mod på at give dig i kast med

udvalget i dagidræt.

Vi skal også huske at sige ordentlig velkommen til Lotte Blichfeldt, som ny

udvalgsformand i Håndbold. Hun proklamerede et sabbatår, da hun overdrog

Gymnastik til Birgitte. Men Lotte fandt vist ud af at hun ikke kunne leve uden hendes

forenings-fix Så sabbatåret blev vist til måned sådan i runde hele dage.

Vi i Ans IF leverer naturligvis, så du kan fortsat kan få dit fix Lotte.

På fodboldfronten har Christian Langballe overtaget rattet, det ser ud til at være en

god løsning, der forhåbentlig kan give lidt mere stabilitet i fodboldudvalget.

Igen i 2023 gik vi tidligt i gang med rekruttering til vores 2 events, Tange Sø festival

og Pramdragerfesten. Begge steder er der brandslukning helt op til arrangementerne

skal afholdes. Det er ikke optimalt at vi skal bruge 4 - 6 måneder på at få lukket alle

opgaverne. Den tid æder af andre opgaver og projekter. På positiv siden er der

kommet 15 nye frivillige ind der ikke har nogen tilknytning til Ans IF vha vores 4 timer



for fællesskabet hvor man kan tilmelde sig Hjælperlisten. De fleste af dem er

interesserede i at hjælpe til Festivalen.

Så igen en reminder til udvalgene om at være med til at minde vores medlemmer om

de skal huske at hjælpe til, især til Pramdragerfesten. Vi arbejder videre med at finde

de vise sten ang. bemanding til vores 2 events.

Pramdragerfesten blev igen afholdt i forholdsvis godt vejr det meste af ugen.

Opbakningen til de forskellige aktiviteter er nedadgående, særligt var opbakningen til

Kandis koncert om søndagen skuffende. Vi skulle også sige farvel til Carsten Hørup

og Tinne Ferguson i Pramdragerudvalget, vi har sagt goddag til Charlotte Løw og

Linda Mose. Peter Blichfeldt og Jesper Schriver tager fat på 2. sæson. En stor tak til

Morten Skjødt for at blive hængende.

Pramdragerfesten gav et mindre overskud.

Tange Sø Festival forløb, i min optik, bedre end nogensinde. Særligt viste det sig at

være en rigtig god løsning med betalingsterminalerne og det kontantløse system.

Stor ros til Festival folkene, glimrende dirigeret af Peter Baggerman.

Alle de frivillige til begge vores 2 arrangementer skal også have stor ros for at knokle

med et smil på læben og levere rigtig god service til gæsterne.

I september havde vi et samlet møde med alle udvalgene og en repræsentant fra

DGI. Emnet var fremtiden for Ans IF. Der var mange rigtig gode forslag og emner

oppe at vende, der var stor enighed om at fællesområdet i AIKC godt kunne trænge

til et løft. Det er bl.a. ambitionen at gøre AIKC til et hyggeligere samlingssted for

byens unge. En arbejdsgruppe er blevet nedsat, som er gået i gang med at se på

mulighederne. I den forbindelse er vi også i gang med at skille os af med

skaterbanen.

Den 3/11 havde vi en aldeles glimrende aften med socialt samvær, spisning og

foredrag med Peter Lund Madsen. Der var god opbakning fra både frivillige og

sponsorer.

Ang. sponsorer har vi nu udelukkende LM Transport som hovedsponsor. Af de

mindre sponsorer har der været lidt udskiftning. Morten Bjelke har med støtte fra



Thomas Georgi været ved at se på vores sponsorpakker med friske øjne. Det har

været en længere proces, men det er vigtigt vi også her gør vores arbejde grundigt

og gennemtænkt.

Der skal lyde en tak til alle vores sponsorer, der, sammen med vores frivillige indsats

til vores 2 events, er med til at gøre det muligt for os at have en god økonomi, hvor vi

fortsat har mulighed for at udvikle vores forening.

Også en stor tak til alle vores faste frivillige, Uden jeres store indsats havde vi ikke

denne dejlige forening.

Til sidst skal vi også sige goddag til vores maskot. Fraans er en svane der er ment

som en maskot til hele byen. Så det kan være han pludselig dukker op i bybilledet,

når man mindst venter det. Alle vores udvalg har mulighed for at tilkalde Fraans når

de har et arrangement hvor det giver mening han skal være med, sørg for at være

ude i god tid så vi kan sørge for han kommer med indmaden intakt. Men pas på, han

har det med at tiltrække sig en del opmærksomhed. Lige for tiden er han på vej rundt

og besøge alle vores sponsorer, og på søndag skal han vist til gymnastikopvisning.

Tak for jeres opmærksomhed.

Fremtiden:
I år er der fire fokuspunkter for os. Vi skal have startet det nye sponsorpakke op, vi

skal bakke de gode folk op der har taget opgaven ind med at være

spydspidsforening i det nye outdoor-projekt, hvor der er ansat en outdoor-konsulent

der deles mellem to andre foreninger og os. Det er hovedformålet at få gang i noget

outdoor. Vi skal fortsætte med vores AIKC projekt, så vi kan hjælpe dem med at

udvikle på centeret og skabt en god base, primært for vores unge her i byen, men

også gøre AIKC til en endnu vigtigere brik i vores dejlige by. Vi skal hjælpe

Foreningen Tange Sø Festival godt i gang.

Disse fokuspunkter er allerede sat i gang, så det bliver spændende at følge og støtte

dem alt det vi kan.

Hvis der er nogle af nøglepersonerne der er involveret i projekterne, er I meget

velkomne til at fortælle mere.



Udover vores 4 fokuspunkter, vil vi gerne arbejde videre med at finde den helt rette

løsning til vores arrangementer, så vi alle kan få nogle hyggelige dage, både til

Pramdragerfesten og til Festivalen.

Nu håber jeg formændene for hvert udvalg har lyst til at fortælle lidt om hvad der er

sket for i deres udvalg i det forgangne år.

Badminton.
27 unge spillere heraf 5 piger. 3 unge på trænerkursus.

Natminton var et stort hit.

Både bane-badminton & flex badminton er meget populært for voksne.

Dagidræt
4 i udvalget. Hjælp fra DGI til nye aktiviteter. 33 medlemmer. Håber på 10-15 stykker

mere. Hygge efter “træning” med kaffe og sandwich i AIKC.

E-Sport
Ny træner.Fysisk aktivitet ved spilleaftener. Stort succes med 21 deltagere til LAN

party. 13 medlemmer, håb om opstart af voksengaming

Fodbold
Bording cup stor succes.Pigerakken et velkommen tiltag.

Styr på trænere til næsten alle hold.

Dame senior desværre nedlagt grundet manglende spillere.

Ambition om, at få startet “byttestation” op i klubhuset, således at fodboldudstyr kan

gives videre.

Gymnastik.
140 børnemedlemmer.

Voksen hold + yogahold

Gymnastikopvisning stor succes i AIKC. Mangler yoga instruktør da den nuværende

er gravid.



Håndbold.
4 af 5 i udvalget er nye folk.

2 herre hold (det ene er U-19)

2 damehold

5 ungdomshold

Håndboldudvalget skal selv finde dommere til de mindste kampe. Tak til Peter &

Oliver Blichfeldt med, at påtage sig opgaven.

Motion.
354 medlemmer

3 nye hold med fysioterapeut.

Ingen børn under 15 år i AIKC. Babyer undtaget.

Meget stor husleje, hvor Silkeborg Kommune stadig mangler at komme på banen og

anerkende fitness som en foreningsidræt.

Søger pr medarbejder som kan øge kendskabet til motionscenteret.

MTB
30 medlemmer.

Klubturer til Klosterheden, USA, og Salbach.

Tirsdag fast cykelaften. Ofte tur efter aftale i weekenden.

Outdoor.
Udvalg nedlagt/sat i bero

Lone Mangaard fortalte om nyt projekt med støtte fra DIF.

Svømning
9 hold

170 medlemmer 9 instruktør

4 i udvalg

Wellness arrangement i samarbejde med AIKC.

Søger nye instruktører til den kommende sæson.



Søsport.
120 medlemmer. Plads til flere.

2 nye katamaraner indkøbt.

Nye SUP Boards indkøbt.

2 kurser for begyndere afholdt.

14 voksne + 2 unge instruktører.

Ans søbred er største startsted for Tour De Gudenå.

Søbred
Håber på indvielse af nyt klubhus til maj.

Arbejder på helhedsplan for søbredden. Udvalg nedsat.

Udvidet badebro

Ønske om støjvæg imod Viborgvej.

Ønske om renovering af de offentlige toiletter i området.

Tennis
36 medlemmer.

Bane 2 endegyldigt nedlagt.

Ingen unge medlemmer

Bane 1 åbner med nyt grus påført til maj.

Vinterbadning.
4 i udvalg

100 medlemmer flere på venteliste.

Ønske om større sauna.

Orientering om kontingenter og budgetter: Brian Thomsen gennemgik

regnskabet. Samlet set gav år 2023 et fint overskud. Der er enkelte udvalg hvor der

er brug for mere opmærksomhed mht at få medlemmerne til huske

kontingentbetalingen. Stor ros til udvalgene for deres håndtering af budgetter.



Behandling af indkomne forslag: Der er ingen indkomne forslag

Valg til forretningsudvalget og suppleanter: På valg til forretningsudvalget er

Morten Overgaard og Brian Thomsen. De modtog begge genvalg. Som suppleant

modtog Lars Odgaard genvalg.

Valg af revisorer: Agner Mikkelsen & Jørgen Storgaard Nielsen modtog genvalg.

Claus Jensen modtog genvalg som suppleant.

Årets Udvalg: Årets udvalg bliver i år Badminton. Endnu engang medlemsfremgang,

masser af aktivitet. bl.a. Natminton. Der er for første gang lange tider piger der er

begyndt til badminton.

Årets Ans If’er: I år er valget faldet på Linda Blichfeldt. Herunder er indstillingen på

Linda fra Håndboldudvalget:

Linda Blichfeldt er den helt store primus motor i Håndboldafdelingen!

Hun er meget strategisk og arbejdsom, og hendes menneskelige kvaliteter i kontakt

med alle trænere, udvalg, spillere, forældre, dommere, modstandere og forbund er et

kæmpe aktiv for os.Hun har været en stor aktie i, at vi nu har fået etableret et

håndboldudvalg med nye kræfter, som er klar til at opbygge og udvikle

håndboldafdelingen. I udvalget er vi nu 5 personer. Linda er den eneste der har

været med tidligere og vi 4 øvrige er kommet til i løbet af 2023. Hun kender

opgaverne i løbet af året, og det hun ikke kender til, undersøger hun. Linda er god til

at få eksekveret på alle mulige henvendelser og de mange nye retningslinjer der

bl.a. kommer fra Håndbold Midt.

Linda har med hendes store overblik og ihærdighed stået i spidsen for, hvordan vi

kunne strukturere vores holdsammensætninger og træningstider til denne sæson, for

at sikre et tilbud med håndbold for alle aldre. Dette bl.a. ved at samtænke nogle

hold, skabe fællestræninger for enkelte hold, lade nogle piger spille med



drengene og ikke mindst sikre dispensation på over 20 spillere. På denne måde kan

man hjælpe hinanden holdene imellem, da det betyder at der er spillere nok til at

stille hold i kampene.Derudover har Linda de sidste par sæson U17/19 drenge. På

baggrund af dette tiltag med et ”lukket” hold for U19 drenge, sikrer vi tilgang på

seniorherrerne, da de næste år bliver seniorspillere. Vi har kunnet holde dem i gang

på trods af alle mulige udfordringer med træning og turnering, men Linda er god til at

forgribe evt. udfordringer og finde gode løsninger i situationen man står i.

Yderligere har Linda i over 20 år været tilknyttet forskellige hold som træner eller

holdleder og i denne sæson er hun tilknyttet vores U9 hold, hvor det er lykkedes at

tiltrække en masse nye spillere igennem sjove træninger og hendes erfaring med

vigtigheden i at deltage i mange endags-stævner for at hylde håndboldglæden for

denne aldersgruppe. Det smitter af og flere spillere kommer til.

Med hendes erfaring er hun ferm til at arrangere og afvikle stævner for de mindste,

da hun kender alle procedurerne og ved hvad man skal huske og hvad der skal til for

at gøre det attraktivt at spille håndbold. Ligeledes er hun utrolig ydmyg og er aldrig

den der tager æren for alt det liv og de projekter der lykkes. Linda er virkelig med til

at skabe rammerne for en god afdeling under Ans IF med masser af gode tilbud til

vores medlemmer og derfor indstiller vi Linda Blichfeldt til årets Ans IF’er.

Uddeling fra Ans IF’s Venner: I år er der igen 15000 kroner til uddeling fra

Vennerne. Der er kun kommet et ønske ind på 5000 kr fra Dagidræt, der gerne vil

investere i noget nyt grej. Håndbold og gymnastik får også hver 5000 kr.

Hermed afsluttes generalforsamlingen i Ans IF. Dirigent Rasmus Lindhard takker for

god ro og orden.


